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Tilstede: Arild Sørum Stana, Tor Rullestad, Karsten Totland Raddatz, Marianne Leisner 

               Bernt Wankel, Dorte Finstad,  

På Teams: Marte Tøndel 

Fra administrasjonen: Stein Aarskog (rektor) 

 

 

Tid: kl. 1000-1200           Sted: Vea, tegnesalen 

 

S 2023/24 
 

Godkjenning av innkalling og saksliste 

 

 

 

Rektor meldte inn ytterligere tre orienteringssaker  

 

Vedtak: 

Innkalling og saksliste ble godkjent uten øvrige bemerkninger 

 

S 2023/25 
 

Godkjenning av referat fra styremøte den 14.6.23 

 

 

 

 

Vedtak: 

Referatet fra styremøte den 14.6.23 godkjennes 

 

S 2023/26 
 

Budsjettrapportering pr. 21.8.23 

 

 

 

 

Vedtak: 

 

Fagskolestyret tar budsjettrapporten til orientering 

 
 

S 2023/27 
 

Strategisk tema: Dialog med politisk nivå 

 

 

 

 

Vedtak: 

 

Rektor følger opp temaer og aktiviteter som ble fremlagt og diskutert i møtet. Det skal skrives en 

historie som beskriver Vea i dag og i framtida og som skal benyttes i dialog med blant annet politikere 

i tida framover.  

 
Rektor igangsetter også arbeidet med å konkretisere innholdet i natursmartideene som et grunnlag for 

kommunikasjon i eiendomsutviklingsprosessen.  
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S 2023/28 
 

Lokale lønnsforhandlinger 2023 

 

 

 

 

Vedtak: 

Fagskolestyret beslutter at det ikke avsettes/tilføres ytterligere egne midler til årets lokale 

lønnsforhandlinger  

  
 

S 2023/29 
 

Studieportefølje 2024/25 

 

 

 

 

Vedtak: 

 

Fagskolestyret vedtar det fremlagte forslaget til studieportefølje for skoleåret 2024/25. 
 

 

S 2023/30 
 

Revisjon av Kvalitetsprosess 7.1. og 7.2 

 

 

 

 
Vedtak: 

 

Fagskolestyret vedtar den foreslåtte revisjonen av kvalitetsprosess 7.1. og 7.2 med de forslag til 

endringer som framkom i møtet. 
 

 
 

S 2023/31 
 

Strategiseminaret høst 2023 

 

 

 

 

Vedtak: 
Fagskolestyret gav sine innspill til innhold og gjennomføring av styrets strategiseminar. Rektor jobber 

videre med planlegging av seminaret med utgangspunkt i dette. 
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Orienteringssaker  

 

 

1. Skolestart 

Ulike klasser starter på ulike tidspunkt. De første klassenes startet 21. august og den 

siste starter 24. oktober. Vi ligger også i år på rundt 300 studenter og elever totalt. 

Fortsatt noen få ledige studieplasser som ligger ute, men de fleste klasser er nå fylt opp. 
 

2. Møte med Ringsaker kommune 

Styreleder og rektor har gjennomført positivt møte med kommunedirektør, plansjef og 

næringssjef om Veas framtidige behov for å utvikle bygningsmassen på Vea. De satte 

pris på å bli orientert om den prosessen vi er i, og vi fikk nyttige innspill. 

 

3. Møte med Sparebankstiftelsen 

Veas behov ligger utenfor gavekriteriene. Det gis ikke midler verken til utredning eller 

bygging. Satsingen for Sparebankstiftelsen er på barn/unge og forskning. Har gitt støtte 

til utvikling av desentraliserte studier innenfor fagområder som er etterspurt (Fagskolen 

Innlandet) 

 

4. Referat fra Etatsstyringsmøtet 

Utkast kom etter ferien, men vi har ikke fått det endelige referatet. Jeg legger det i 

Teams-mappa og gir beskjed når det er lagt ut. 

 

5. Justering i organisering for Interiørstudiet (IN) fra høst 2024. 

Interiørstudiet gjennomføres i dag med to-dagers samling hver uke og er det eneste 

studiet som har en annerledes organisering. Øvrige studier gjennomføres som 

ukessamlinger.  

 

Lærerteamet har stor tro på samlingsbasert studium, ca. 50/50 sted og nett. 

Begrunnelse: Vi rekrutterer kun lokalt når vi har stedbasert hver uke. Vi rekrutterer 

også bare folk som ikke er i jobb. Veas force er internatet- som også skaper tett og 

godt klassemiljø. Ledergruppa ønsker å endre organiseringen av IN når det gjelder 
lengde og hyppighet på samlingene. Avdelingsleder får i oppdrag å endre studieplanen 

slik at antall samlinger per år blir pluss/minus 12 samlinger. Aktuelle ansatte informeres 

når dette er gjort. 

 

6. Mottagelsen den 22.9.23 

Vi har foreløpig mottatt få svar, men svarfristen er ikke før den 10.9.23.  Forsknings- og 

høyere utdanningsminister og finansminister (foreløpig) deltar, og rektor vil ha 

nærmere dialog med departementene ift. dette.  Styreleder og rektor jobber videre 

med å forberede mottagelsen både når det gjelder innhold og det praktiske.   

 

7. Søknad om fagområdeakkreditering 

Avdelingsleder fagskole og rektor har jobbet med dette, men vi setter inn trykket på 

søknadsarbeidet nå og da vil mange flere bli involvert. Saken kommer opp i styret på 

strategiseminaret. 
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Ref: Stein Aarskog 

 

 

 
Forslag til vedtak: 

Fagskolestyret tar sakene til orientering 
 


